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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2021/22:56 Elsparkcyklar

Användandet av elsparkcyklar har den senaste tiden haft en enorm ökning i 
Sverige, och företagen som hyr ut dem har blivit allt fler. Elsparkcyklarna 
ligger ofta på trottoarer, cykelvägar och andra både olämpliga och trafikfarliga 
platser. Människor har skadat sig genom att själva framföra elsparkcykel men 
också genom att köra på olämpligt placerade sådana. Nu har det hänt en tragisk 
dödsolycka där en cyklist avlidit till följd av att ha kört på en trafikfarligt 
placerad elsparkcykel. 

Jag vill därför fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser ministern och regeringen att vidta några åtgärder för att elsparkcyklar 
inte ska placeras på ett trafikfarligt sätt?

………………………………………

Ann-Christine From Utterstedt (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2021-09-29
Besvaras senast
2021-10-06 kl. 12.00


